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26. května 2023

Protože jsme dlouho „nebyli na Ukrajině“...
cs.topwar.ru/217933-potomu-chto-nam-dolgo-bylo-ne-do-ukrainy.html

 
To, co se dnes děje na Ukrajině, je samozřejmě tématem pro
nejrůznější výzkumy – od vojenských a politických až po filozofické.
Od získání tzv. nezávislosti (těžko říct od koho a od čeho) jde
Ukrajina jen jednou cestou. Podstata tohoto pohybu je stejná –
ustoupit co nejdále, vzdálit se, utéct z Ruska, i když tam – kde se
zatouláte, vzdálíte, utečete nebo odplazíte – bažina, která vás může
strhnout až ušima až po temeno hlavy.

 
A tady si můžete povídat jak chcete o destruktivní podstatě
ukrajinského režimu, o tom, že jedna vláda je horší než druhá.
Odstraňuje to ale odpovědnost z našeho zahraničněpolitického
systému, který po rozpadu SSSR fungoval podle programu (pokud
vůbec nějaký existoval) týkajícího se našich bezprostředních
sousedů? Otázka je řečnická.

https://cs.topwar.ru/217933-potomu-chto-nam-dolgo-bylo-ne-do-ukrainy.html
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Můžete namítnout, že v 1990. letech mělo Rusko dost svých
vlastních problémů a na Ukrajinu „nebyl čas“. Takže o to jde. V
přesvědčení, že na Západě jsme zcela přátelé a soudruzi, se náš
stát soustředil, jak je dnes módou říkat, na vnitřní konturu natolik, že
jsme se nechtěli dívat na nic dál než na vlastní nos. Pochodovat pod
hlavičkou divizí Waffen-SS? OK. Jde o ojedinělý případ... Policie
zasáhne, viníci budou potrestáni. Ale viníci nebyli potrestáni a poté
tito viníci skončili v čele státu, který už na Rusko otevřeně stříkal jed.

Tento nepřátelský stát se objevil na naší straně. Věřili jsme, že tam
žijí bratři, kteří jsou jako my, a proto nás vždy ve všem podpoří. "No,
ve skutečnosti banderaity podporovat nebudou..." Podporovali. A jak.
"Amerika je s námi" a podobně.

Nikita Mikhalkov toto téma rozebírá ve svém autorském pořadu
Besogon TV.

Watch Video At: https://youtu.be/4Gdmub10iVs
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